
Taipei Off-Campus JiXian Dorm 
(3~5 person room, dorm fees NT$21,600~19,600 per person per semester)

The charge for electricity and air conditioning is NOT included, which should be equally shared by roommates.

Add: 10F~24F, 
No.175, JiXian
Rd., Sanchong
District, New 
Taipei City

Address in 
Chinese:
新北市三重區
集賢路175號



徐匯中學捷運站 St. Ignatius High 
School MRT Station 20-minutes walk

MRT Station 

Dormitory
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Carrefour shopping 
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Elevator/ exit
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Mini fridge
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Toilet/ Shower 
in each room



Q. When should I pay for dormitory fees?
You can pay for the dorm fees (in NTD cash only) within 3 days after checking in the dorm. 
Please pick up the payment form from the dormitory supervisor, and pay at 7-11/ Family 
Mart/ any convenience store nearby. Late payment will result in cancellation of dorm 
residence and student will be asked to move out/ leave the dormitory.
Q. Does the dorm fees include electricity?
The fees for water and internet connection is included. The charge for electricity and air 
conditioning is NOT included, which should be equally shared by roommates, using prepaid 
card.
Q. Any dormitory deposit when moving in?
Dormitory deposit is required on the date of moving in, including cleaning deposit of 
NT$1,000; door card and key deposit of NT$1,000, a total of NT$2,000 (subject to change).
If residents move out the dormitory in the middle of the semester, their dormitory deposit 
will be retained. Some part of the dormitory deposit will be retained in accordance with the 
actual situation of damage or loss in the room.
Q. Internet connection?
Students should prepare own cable line (RJ-45) for internet connection 
in off-campus school dormitories. No WIFI service in off-campus dormitory buildings.
WIFI is available at MCU university campuses. Students can use ID Number and password to 
log in.

MCU Off-campus Student Dormitory
Frequently Asked Questions



Q. Dormitory curfew?
Dormitory curfew is from 23:00 to 06:00 and roll will be called at 23:00 every night.
For dormitory residents’ safety, residents shall not enter or exit the dormitory from 23:00 
to 4:00 in the morning. Those residents who need to go out the dormitory for urgent or 
special reason must inform Dormitory Supervisor.
Q. Can I live outside on the weekends?
It would be possible. Please make the request/ sign off with the Dormitory Supervisor.
Q. During school summer/ winter vacation, can I stay at the dorm?
Please talk to the Dormitory Supervisor directly. Additional daily fees will be charged.
Q. Can I know/ choose my room mates before moving in?
Students cannot choose roommates and will find out the room type and roommates only 
when moving in.
Q. Do I have to prepare my own bedding set?
Yes. Students can buy bedding sets at the private vendor outside. The price may range 
between NT$1,000~NT$2,000 (subject to change).
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Q. Can I bring visitors/ friends to my dorm room?
Inviting guests to stay overnight or meeting with non-residents in one’s room is strictly 
prohibited, especially guests of the opposite sex are prohibited from entering the 
dormitory.
Q. Any hair dryer and electric kettle in each dorm room? Any microwave oven?
No. Cooking is not allowed in the dormitory. 
The dorm room may be equipped with a mini refrigerator for storing food. Drinking 
fountain is provided at each floor level for public use. Students usually eat at cafeterias 
on campus or go off-campus. It is relatively convenient and inexpensive finding food 
around the campuses. Daily (three) meals costs around NT$300~NT$500.
In Taiwan, the power plugs and sockets are of type A and B, of which the standard 
voltage is 110 V and the standard frequency is 60 Hz. It is easy to buy a hair dryer in 
Taiwan. 
Q. Laundry room in the dormitory? How about the fee?
Yes. The fee is approx. NT$30 each time for laundry and NT$10 for drying (subject to 
change).
Q. Can I use a rice cooker in the dorm room?
No. Illegal, dangerous, unsanitary or disruptive things, such as: TV, video games, electric 
irons, electric cookers, induction cookers, electric radiators, cooking equipment and so 
on are not permitted in the dormitory.
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MCU Off-campus Student Dormitory
Frequently Asked Questions

Q.哪時候支付宿舍費? When should I pay for dormitory fees?
入住宿舍後，3天內支付宿舍費(新台幣現金)。請向舍監老師拿宿舍繳
費單，在超商繳費。如果超過3天遲繳，不可以住在宿舍，必須搬離
宿舍。
Q.宿舍費包含電費嗎? Does the dorm fees include electricity?
宿舍費包含水費、網路費，不包含電費與冷氣費(需由宿舍室友一起平
均分攤支付)。
Q.需要支付宿舍押金嗎? Any dormitory deposit when moving in?
宿舍報到當天需要繳交宿舍押金新台幣2000元，包含清潔押金1000
元與鑰匙押金1000元。押金(可能會調整)以宿舍老師現場說明為主。
學期中途搬出宿舍的，宿舍押金將不退還。根據房間損壞實際情況，
宿舍押金也可能不退還。
Q.宿舍提供網際網路嗎? Internet connection?
校外宿舍樓沒有WIFI，請自備網路線(RJ45)提供電腦使用。
校園內有WIFI，學生使用ID學生證帳號、密碼登入連線。



MCU Off-campus Student Dormitory
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Q.宿舍門禁時間? Dormitory curfew?
晚上23:00會進行點名，同時23:00到隔天早上6:00是門禁時間。
為了住宿學生的安全，23:00至隔天凌晨4:00期間，不得進出宿舍。
因緊急或特殊原因需要外出的學生必須通知宿舍舍監老師。
Q.週末我可以外出不回宿舍嗎? Can I live outside on the weekends?
請依宿舍規定申請外宿登記。
Q.寒假或暑假我可以住在宿舍嗎? During school summer/ winter 
vacation, can I stay at the dorm?
寒/暑假住宿登記會在學期中調查，寒暑假住宿需要支付住宿費(每天
NT$100)。
Q.我可以選擇室友嗎? Can I know/ choose my room mates before 
moving in?
不可以選擇室友，宿舍報到才會知道房間號碼與室友。
Q.我需要準備寢具嗎? Do I have to prepare my own bedding set?
學生需要自備寢具，可以在宿舍附近購買，大約NT$1000元~NT$2000
元。



MCU Off-campus Student Dormitory
Frequently Asked Questions

Q.我的朋友可以到我的宿舍嗎? Can I bring visitors/ friends to my dorm 
room?
非住宿生請勿進入宿舍，特別是異性朋友。
Q.宿舍有吹風機、電熱水壺與微波盧嗎? Any hair dryer and electric 
kettle in each dorm room? Any microwave oven?
宿舍裡有用電量限制，宿舍裡不能烹飪煮食。宿舍周邊與學校附近很
方便可以找到用餐的商店。一天三餐花費約NT$300元~NT$500元。
宿舍裡有飲水機、需自備吹風機(在台灣購買很方便)。
台灣的插頭插座是type A或B，電壓是110 V，頻率是60 Hz。
Q.宿舍裡的洗衣與烘衣收費? Laundry room in the dormitory? How 
about the fee?
洗衣機每次大約30元，夏天可以在頂樓曬衣服或是使用烘衣機(每次大
約10元)。
Q.我可以在宿舍使用飯鍋嗎? Can I use a rice cooker in the dorm room?
請勿在宿舍使用廚房用品(電鍋、電磁爐..等)、電熨斗…等電器設備。
除了安全考量，電氣設備容易造成跳電。
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